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Abstract (en)
A lubricant or lubricant concentrate derived from mineral and/or synthetic oils possessing improved lubricating properties, in particular improved load-
bearing, sliding and anti-corrosion properties, contains a) one or more mineral and/or synthetic oils as the basic oil, b) at least one (OH)4 to (OH)8
alcohol with at least one quaternary carbon atom and at least one ester bond in the molecule, and having a density d20 of at least 0.900 and an
enthalpy H of at least 350 kcal/kg, c) at least one asymmetrical organo-metallic compound, d) at least one phosphorus carrier, e) at least one sulphur
carrier, and f) other usual additives.

Abstract (de)
Schmiermittel bzw. Schmiermittelkonzentrat auf der Basis von Mineral- und/oder Syntheseöl mit verbesserten Schmiereigenschaften, insbesondere
verbesserten Lasttrage-, Gleit- und Korrosionsschutzeigenschaften, das enthält a) ein oder mehrere Mineral- und/oder Synthese-Öle als Grundöl,
b) mindestens einen 4- bis 8-wertigen Alkohol mit mindestens einem quartären Kohlenstoffatom sowie mindestens einer Esterbindung im Molekül
mit einer Dichte d20 von mindestens 0,900 und einer Enthalpie H von mindestens 350 kcal/kg, c) mindestens eine asymmetrische metallorganische
Verbindung, d) mindestens einen Phosphorträger und e) mindestens einen Schwefelträger sowie, f) weitere übliche Zusätze.
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